

TABEL PRIVIND MAJORAREA CU 10% A SALARIILOR DA BAZĂ PENTRU FUNCȚIONARIII PUBLICI ȘI PERSONALUL CONTRACTUAL DIN APARATUL DE SPECIALITATE AL PRIMARULUI COMUNEI SLATINA, JUDEȚUL SUCEAVA, ÎNCEPÂND CU LUNA IUNIE 2024, CONFORM OUG NR. 53 DIN 23 MAI 2024.

I. FUNCȚII PUBLICE DE CONDUCERE							
Funcția	Nivelul studiilor	Coeficient	Salariul de bază -lei- decembrie 2023	Salariul de bază -lei- ianuarie 2024 – <i>OUG nr. 115/2023</i>	Salariu de bază iunie 2024 – <i>OUG nr.53/2024</i>	Salariu de bază iulie 2024 – <i>OUG nr.53/2024</i>	
SECRETAR GENERAL AL UAT	S	3,99	9177	9636	10118	10624	
II FUNCȚII CONTRACTUALE DE CONDUCERE							
ADMINISTRATOR PUBLIC AL UAT	M	3,99	9177	9636	10118	10624	
III FUNCȚII PUBLICE ȘI FUNCȚII CONTRACTUALE DE EXECUȚIE							
Funcția	Grad/treaptă profesională	Nivelul studiilor	Coeficient*	Salariu de bază decembrie 2023	Salariu de bază ianuarie 2024 <i>OUG nr. 115/2023</i>	Salariu de bază iunie 2024 <i>OUG nr. 53/2024</i>	Salariu de bază iulie 2024 <i>OUG nr. 53/2024</i>
Consilier achiziții publice **	SUPERIOR	S	3,83	8831	9273	10118	10624
Consilier asistență	SUPERIOR	S	2,51	5773	6062	6365	6683

socială							
Consilier buget, finanțe-contabilitate	PRINCIPAL	S	2,56	5902	6197	6507	6832
Consilier buget, finanțe-contabilitate	ASISTENT	S	1,91	-	4185	5919	6511
Consilier juridic	PRINCIPAL	S	2,45	5637	5919	6215	6526
Consilier registratură, relații cu publicul și arhivă	PRINCIPAL	S	2,31	5334	5601	5881	6175
Consilier taxe și impozite	PRINCIPAL	S	2,44	5615	5896	6191	6501
Consilier fond-funciar și registru agricol	ASISTENT	S	2,44	5616	5897	6192	6502
Consilier fond-funciar și registru agricol	ASISTENT	S	2,45	5637	5919	6215	6526
Referent/ taxe și impozite	REFERENT	M	2,32	5346	5613	5894	6189

Consilier urbanism	PRINCIPAL	S	2,45	5637	5919	6215	6526
Referent III Situații de Urgență și Protecția Mediului	ASISTENT	M	1,78	-	-	4179	4388
Consilier personal I		M	1,54	-	-	4330	4547
Consilier personal II		M	1,63	3757	3945	4142	4349
Consilier cultural I ½ normă		S	1,83	2108	2213	2324	2440
Consilier cultural I ½ normă		S	1,62	1859	1952	2050	2153
Guard		M	1,43	3300	3465	3638	3820
Muncitor calificat		M-G	1,59	3666	3849	4041	4243
Paznic ½ normă		M-G	1,04	2412	2533	2660	2793
Paznic islaz ½		M	1,01	2324	2440	2562	2690

normă							
Muncitor calificat/fochist		M	1,81	4162	4370	4589	4818
Muncitor necalificat		M-G	1,38	4133	4340	4557	4785
Muncitor necalificat		M-G	1,38	4133	4340	4557	4785
Șofer		M	1,56	4682	4916	5162	5420

**PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,
CONSILIER LOCAL, LOGHIN GHEORGHIȚĂ**

Contrasemnează,
Secretar general comună
Găspărel Lăcrămioara-Elena

VIZAT CFP

Notă:

*Coeficientul aferent funcției reprezintă raportul dintre salariul de bază și salariul minim garantat în plată în anul 2022, în conformitate cu prevederile art. I. alin. (1¹) din OUG nr. 168/2022 privind unele măsuri fiscal - bugetare, prorogarea unor termene, precum și pentru modificarea și completarea unor acte normative.

**Prin derogare de la prevederile art. 11 alin. (4) din Legea-cadru nr. 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice, cu modificările și completările ulterioare, care limitează venitul salarial la nivelul indemnizației viceprimarului, începând cu luna iunie 2024, personalul din aparatul de specialitate al primarului, din unitățile administrativ-teritoriale cu până la 20.000 de locuitori poate beneficia de majorarea salariului de bază cu până la 10% față de nivelul acordat pentru luna decembrie 2023.

Majorarea salariului de bază prevăzut de art. II din OUG nr. 53/2024 se acordă suplimentar față de prevederile art. I alin. (2) din OUG nr. 115/2023.

Personalul prevăzut în prezenta anexă beneficiază de toate celelalte drepturi salariale ori asimilate acestora care se cuprind în venitul salarial lunar ori indemnizația lunară și se acordă direct prin aplicarea Legii 153/2017.

Salariile lunare pentru categoriile de personal din prezenta anexă se vor stabili prin acte administrative individuale emise de ordonatorul principal de credite, în condițiile art.11 alin. (3) și alin. (4) cu aplicarea majorărilor aferente celor 5 gradatii corespunzătoare tranșelor de vechime în muncă, potrivit dispozițiilor art. 10 alin. (2) și alin. (4) din Legea-cadru nr.153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fondurile publice, cu modificările și completările ulterioare și cu includerea indemnizațiilor/sporurilor la care personalul este îndreptat conform legislației în vigoare, după caz.